
 

 

 

                                              

 

        

              ‘s-Hertogenbosch, 13 maart 2014  

 

 

 

Aan de voorzitter van Provinciale Staten, 

 

 

 

Voor het vragenuurtje van de vergadering van Provinciale Staten a.s. vrijdag 14 maart 2014 

wil ik graag een onderwerp aanmelden. 

 

 

‘GS heeft zich onlangs via dhr. van den Hout sterk gemaakt voor een waarborgfonds ter bekostiging 

van het opruimen van drugsafval. De middelen zouden moeten komen uit de opbrengsten van de 

Plukze-wetgeving. De woordvoerder van verantwoordelijk minister Opstelten zei dat het geld van de 

Plukze-wetgeving niet zomaar te gebruiken is voor een waarborgfonds voor slachtoffers van 

dumpingen van drugsafval.‘ 

  

Vraag: 

Is het volgens GS wenselijk dat er een aanvullende schadevergoeding ingevorderd wordt boven op de 

Plukze-wetgeving voor het saneren van drugsafval? Kunt u er bij de minister op aandringen deze 

mogelijkheid te onderzoeken en zo mogelijk snel uit te voeren? 

 

 

 

 

Vriendelijke groet, 

 

 

 

Dhr. R.C.P. Kuijken  

Statenfractie CDA  


